
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 12. prosince 2012 č. 25/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Mgr. Pavel Drozd 
 Zdeněk Severa 
 Mgr. Petr Pelikán 
 Ing. Marek Neveselý 
Omluveni:  
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:30 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Řešení platební morálky nájemce hospody 
2. Schválení nových členů zásahové jednotky JSDH  
3. Schválení příspěvku na činnost pro Huascaran  
4. Schválení termínu a programu zastupitelstva 
5. Různé 
6. Závěr  
 
 

 Usnesení č. 1/25/2012 – schválení programu jednání:  
1. Řešení platební morálky nájemce hospody 
2. Schválení nových členů zásahové jednotky JSDH  
3. Schválení příspěvku na činnost pro Huascaran  
4. Schválení termínu a programu zastupitelstva  
5. Různé 
6. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Řešení platební morálky nájemce hospody 
 

Starosta obce přizval na jednání nájemce hospody a zástupce obsluhy z hospody. 
Nájemce v úvodu popsal stávající situaci při provozování místní hospody, ve které je 
velký problém s tím, že: 
- určitá skupina hostů pravidelně odmítá platit útratu; 
- někteří z hostů po větších akcích zdemolovali zařízení v majetku provozovatele 

hostince, obce (např. prokopnuté dveře, rozbité židle, stoly) i dodavatelů, kteří 
následně odmítají do hospody svoje produkty umístit (jukebox apod.); 

- někteří z hostů se v hospodě chovají velmi hrubě a tím vytlačují ostatní hosty 
hospody, kteří kvůli nim hospodu nechtějí navštěvovat; 

- někteří hosté napadají i obsluhu a je problém do hospody obsluhu zajistit, protože 
zejména obsluhující děvčata končí často svoji směnu s pláčem a nechtějí v práci 
ve Velaticích pokračovat;  

- dospělejší stálí hosté tyto problematické hosty nepomáhají nijak usměrňovat, 
přestože ničí jejich prostředí. 

V hospodě jsou samozřejmě skupiny hostů, kteří se chovají zcela normálně a nejsou 
s nimi žádné problémy. Problematická je pouze úzká skupina hostů. 
 



Starosta uvedl, že je potřeba všechny případy zničení v majetku nahlásit jak na obci, 
tak na policii. Vzhledem k tomu, že s případy výtržnictví a poškozování cizího majetku 
stále množí, je nutné tyto případy řešit s policií. 
M. Neveselý uvedl, že jsme si stávající situace v hospodě vědomi, ale netušili jsme, že 
je to až v takovém rozsahu a je především úkolem provozovatele, aby tyto problémy 
vyřešil. 
Nájemce uvedl, že nečekal, že obec tyto problémy vyřeší, ale chtěl dát tyto 
informace na vědomí. 
Místostarosta dodal, že v případě, že se situace nezlepší, bude muset obec uvažovat i 
o zrušení provozu hospody, aby se zamezilo případům výtržnictví. 
 
Dále byla řešena situace splácení nájemného a dalších dlužných částek, kdy nebyla 
splacena celá požadovaná částka, ale bylo uhrazeno cca 19.000,- Kč. 
Nájemce uvedl, že veškeré dlužné částku uhradí nejpozději po dvou plesích v novém 
roce. Že chce všechny závazky uhradit co nejdříve, ale nebyl toho schopen za 14 dní. 
Hlavním problémem bylo, že musel zrušit provozování baru v Rousínově, který byl 
ztrátový a musel vyrovnat všechny závazky v této končící provozovně. 
Rada se dohodla, že je ochotna tolerovat termín pro splacení všech dlužných částek 
do poloviny února 2013. 
 
Nájemcem byl vznesen požadavek na kontrolu předfakturace za plyn, protože tato 
částka je 2x větší něž ve Tvarožné, kde je 2x větší prostor na vytápění. 
Bylo dohodnuto, že nájemce zajistí aktuální stav plynoměru, ze kterého se vypočte 
aktuální průměrná spotřeba a starosta zjistí výši úhrady za plyn u předchozího 
nájemce. 
 
 
Usnesení č. 2/25/2012 – Rada obce schvaluje prodloužení lhůty pro úhradu splatných 
pohledávek nájemce hospody do 15. 2. 2013. 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

  
 
2. Schválení nových členů zásahové jednotky JSDH 
 

Starosta obce předložil radě ke schválení návrh velitele JSDH, aby novými členy 
zásahové jednotky JSDH byli: 
Petr Novotný ml. a Jiří Novotný namísto stávajících členů Martina Juřiny a Jakuba 
Terbera.  
 
 
Usnesení č. 3/25/2012 – Rada obce schvaluje, aby členy zásahové jednotky JSDH byli  
Petr Novotný ml. a Jiří Novotný a byla s nimi uzavřena dohoda o členství v JSDH.  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
3. Schválení příspěvku na činnost pro Huascaran  
 

Starosta obce předložil radě ke schválení žádost sdružení Huascaran o schválení 
příspěvku na činnost ve výši 4.000,- Kč. Tento příspěvek bude použit na pokrytí části 
nákladů na jeden stan „týpí“, který bude nově pořízen a využíván na pravidelné 
dětské tábory.   
 
 



Usnesení č. 4/25/2012 – Rada obce schvaluje příspěvek na činnost sdružení Huascaran 
ve výši 4.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
4. Schválení termínu a programu zastupitelstva 
 

Starosta obce předložil radě ke schválí termín a program jednání zastupitelstva obce. 
 
Usnesení č. 5/25/2012 – Rada obce schvaluje, že zasedání zastupitelstva se bude 
konat 19.12.2012 od 19.hod s programem: 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
2. Schválení programu  
3. Schválení rozpočtových opatření  
4. Schválení vyhlášky č. 1/2012, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů   

5. Schválení zvýšení příspěvku pro Mikroregion Roketnice 
6. Schválení rozpočtu obce Velatice na rok 2013 a rozpočtových výhledů na rok 

2014 a 2015  
7. Schválení svěření majetku do správy příspěvkové organizace MŠ Velatice  
8. Schválení změny stanov Svazku Šlapanicko  
9. Vzetí na vědomí nových stanov Mikroregionu Roketnice  
10. Schválení ručitelské smlouvy za úvěr Svazku Šlapanicko 
11. Schválení vložení území obce do integrované strategie MAS Za humnama 
12. Diskuze 
13. Závěr 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 

 
5. Různé 

 
Nebyl vznesen žádný příspěvek. 
 
 

6. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce v 21:15 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 13. 12. 2012 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 
 


